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REPUBLIKA HRVATSKA
OPCINA SUHOPOLJE
osNovNA Sror.e suHoPoLJE
Ul. kralja Tomislava 26, Suhopolje

KLASA: 003 -03 123 -0 1 /03
URBROJ : 21 89 -21 -0 I -23 -2
Suhopolj e, 02.1 0.2023 .

ZAPISNIK
sa l. sjednice Vije6a roditelja u Sk.god. 2023.12024. odrZane 02. listopada2023.

Sjednica je zapolelau 16.00 sati u Skolskoj udionici Osnovne Skole Suhopolje.
Sjednicu otvara ravnatelj Skole Anto Skraba.

Konstatirano je da je na sjednici prisutna veiina dlanova Vije6a roditelja. Nakon utvrdenog
kvoruma, ravnatelj je predloZio slijede6i dnevni red:

DNE\TNI RED

1. Konstituiranje Vijeia roditelja
2. Imenovanje predsjedni-ce/ka i zamjeni-ce/ka predsjedni-ce/ka Vijeda roditelja
3. Izvje5de o ostvarenju Godi5njeg plana i programa rada Skole i Skolskog kurikuluma u

2022.D023. Skolskoj godini
4. Izvje56e o stanju sigurnosti i provedbi preventivnih programa
5. Upoznavanje i davanje mi5ljenja na Skolski kurikulum i Godi5nji plan i program rada Skole

za 2023 .12024. Skolsku godinu
6. Razno

Dnevni red je jednoglasno usvojen.

Ad.1.
Nakon prozivke svih dlanova predstavnika Vijeda roditelja (prisutno 26 od prozvanih 31 dlana

Vrje6a) ravnatelj je konstatirao da su svi prisutni roditelji prihvatili biti predstavnici roditelja u
Vijedu roditelja na prethodno odrZanim roditeljskim sastancima, te je time konstituirano Vijeie
roditelja.

Ad.2.
Ravnatelj je zamolio predstavnike Vije6a roditelja da daju svoj prijedlog za predsjednika Vijeda
roditelja. Kao prvi prijedlog dlanova vije6a roditelja je bila dlanica Natalija KoZi6 Lukadevi6, dok
je kao druga kandidatkinja navedena dlanica Sanja ianii.
Nakon provedenog glasanja za navedene kandidatkinje, vedim brojem glasova dlanova Vije6a
imenovana je Natalija KoLi6 Lukadevid za predsjednicu Vije6a roditelja, a imenovana je prihvatila
kandidaturu. Nakon predstavljanja nazodnim dlanovima predsjednica Vije6a pozvala je roditelje
na komunikaciju mailovima uz napomenu da 6e njena mail adresa biti objavljena i dostupna na web

stranici Skole.
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Za pijedlog zamjenika predsjednika Vije6a roditelja je na prijedlog predsjednice Natalije KoLi6
Lukadevid predloZen dlan predstavnika Vijeda roditelja Boris Medved, Sto su dlanovi Vije6a
veiinskim brojem glasova poduprli, te je izabrani Boris Medved imenovanje i prihvatio.
Ad.3.
Ravnatelj je izvijestio Vije6e roditelja o ostvarenju Godi5njeg plana i programa rada Skole i
Skolskog kurikuluma u 2022.12023. Skolskoj godini. Prilikom izlaganja navedeno je da Skolsku
godinu 2022.12023. pohadao 371 udenik (ukljudujudi matidnu i podrudne Skole).

Ravnatelj je isto tako iznio zadovoljstvo sa op6im uspjehom udenika na kraju Skolske godine

navodedi podatke da je 30% udenika zavr5ilo Skolsku godinu sa izvrsnim uspjehom, 4l% udenika sa

vrlo dobrim uspjehom, 27%o u(,enika sa dobrim uspjehom.
Naglasak je bio usmjeren na strudna usavr5avanja uditelja i nastavnika Skole, kao i brojne projekte

kojeje Skola uspjela sprovesti.

Ad.4.
Ravnatelj je iznio izvjeSie o stanju sigurnosti i provedbi preventivnih programa, izrazio
zadovoljstvo postignutom razinom sigurnosti, izvijestio o obnovi matidne i dijela starijih podrudnih

Skola Sto je pridonijelo i samoj sigurndsti udenika koji pohatlaju te Skole.

Prikazan je dio provedenih preventivnih programa dlanovima Vijeda roditelja.
Od strane predsjednice Vije6a roditelja je postavljen upit ravnatelju o planu izvodenja vjeZbi

evakuacije iz Skole za udenike i uditelje za ovv Skolsku godinu.
Ravnatelj i Vijede roditelja se usuglasilo da bi bilo poZeljno takve vjeZbe provoditi minimalno
jednom godiSnje, uz opasku ravnatelja da je za ovu godinu planirana izvedbatakve vjeZbe.

Ad.5.
Ravnatelj je predstavio Vijedu roditelja ukratko sadrlaj Godi5njeg plana i programa rada Skole za

2023.12024. godinu, te je upoznao Vijede sa sadrZajem i aktivnostima Skolskog kurikuluma.
U planu je kroz ovu godinu podiii i pobolj5ati razinu opremljenosti matidne i podrudnih Skola, te

ujedno samim time i uvjete rada osoblja i udenika Skole.

Predstavljen je kalendar rada za Skolsku godinu 2023.12024., navedeni su dani izvannastavnih
aktivnosti koje se planiraju provoditi. Iznesen je podatak da je trenutni broj udenika u matidnoj i
ostalim podrudnim Skolama ukupno 362. Naglasak je i ove godine na poticanjurazvoja empatije
medu udenicima Skole. Ravnatelj je najavio predstojeii Svjetski dan uditelja koji 6e se obiljeZavati
06.listopad a2023., te je za kraj Skolske godine najavljeno provodenje projektnog tjedna.
Nakon predstavljanja godiSnjeg plana i programa rada Skole i Skolskog kurikuluma pojedini dlanovi
Vije6a roditelja su iznijeli svoje miSljene o istima.
Predsjednica Vijeda je postavila upit ravnatelju vezaro uz nabavu dodatnih Skolskih ormariia, na

Sto je dobiven odgovor da su u planu nabave ove godine. Isto tako je predstavljen prijedlog nabave

stola za stolni tenis u malo dvori5te matidne Skole, koji bi udenici mogli koristiti u sklopu
rekreativnih pauza nastave.

Ad.6.
Od strane predsjednice Vije6a dlanovi su zamoljeni da se informacije roditeljima sa sastanaka

Vijeda prenose todno, bez osobnih dojmova i predrasuda.

Postavio se upit ravnatelju na odgovor vezano uz Eksperimentalni progftIm "Osnovna Skola kao

cjelodnevna Skola - UravnoteZen, pravedan, udinkovit i odriiv sustav odgoja i obrazovanj&", tj.
peticiju roditelja koja je bila poslana na mail adresu ravnatelja, na Sto se ravnatelj obratio dlanovima
Vije6a i proditao svoj odgovor vezano uz navedeni upit, kao i razjasnio pojedine nejasnole vezano

uz pravne statute Skole i Eksperimentalni program koji je implementiran u OS Suhopolje.
Navedena je problematika dostupnosti Skolske knjiZnice za vrijeme trajanja Skolskih odmora, uz

apel prema zaposlenoj djelatnici da bude dostupna u navedeno vrijeme udenicima Skole.
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Predsjednica Vijeda je upoznala i obavijestila dlanove Vijeia o prijavamazaprojekt ,,72 satabez
kompromisa" koji animira mlade i potide ih na volontiranje. Volontiranje mladih ove godine bit 6e

odriano od 12. do 15. listopada 2023., a na sudjelovanje su pozvani i mladi Suhopoljdani jer je
Suhopolje i ove godine medu 19 gradova koji su se prikljudili ovoj hvalevrijednoj akciji uz pomodu
koje je i pro5le godine ureden okoli5 OS Suhopolje.
Uz pozitivnu raspravu i diskusiju dlanova Vijeda i ravnatelja, zakljudena je 1. sjednica Vijeia
roditelja.

Sjednicaje zavr5ena sa radom u 18 sati.

Zapisnik vodio:
Boris Medved
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Predsj ednica Vij e6a roditelj a:

Natalija KoZi6 Lukadevii
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